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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkańców trzech dzielnic: Grabownia, Stodoły, Chwałęcice, proszę o przekazanie stanowiska władz miasta Rybnik w
następujących tematach:

1. Jaka jest możliwość przesunięć środków finansowych w budżecie miasta na rozpoczęcie projektu kanalizacji dla wymienionych dzielnic w
2020 roku?

2. Jakie są możliwości miasta co do realizacji inwestycji jaką jest budowa kanalizacji w wymienionych dzielnicach?

3. Jakie są prowadzone działania, zmierzające do rozpoczęcia budowy kanalizacji w wymienionych dzielnicach?

4. Kiedy realnie możemy liczyć na rozpoczęcie inwestycji związanej z budową kanalizacji w tych trzech dzielnicach?

Za merytoryczne i uczciwe odpowiedzi na powyższe pytania z góry bardzo serdecznie dziękuję, licząc jednocześnie na zrozumienie i
podmiotowe traktowanie mieszkańców dzielnic, którzy wykazali ogromną determinację w ostatnim czasie i pokazali jak bardzo im zależy na tej
inwestycji. Jednocześnie informuję, że kanalizacja to inwestycja dla mieszkańców naszego miasta, naszych dzielnic i nie może być nigdy
elementem jakiejkolwiek polityki.

Pozdrawiam serdecznie
Z wyrazami szacunku
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnik
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